
                                                           Protokół z  XVII Sesji Rady Gminy Celestynów

                                                                 odbytej w dniu 29 marca 2012 roku

W sesji udział wzięli:
Radni Rady Gminy Celestynów                 -              według załączonej listy obecności
Wójt Gminy Celestynów                            -              Stefan Traczyk
Skarbnik Gminy                                          -              Agnieszka Kurek
Sekretarz Gminy                                         -              Dariusz Kołodziejczyk
Sołtysi                                                         -               wg  załączonej listy obecności
Inne osoby zaproszone.

Przewodniczący Rady  -   Mirosław Szyda  -   dokonał  otwarcia  sesji,  powitał  radnych  oraz  zaproszonych  gości. 
Stwierdził, iż na sali znajduje się 13 Radnych, co stanowi  quorum niezbędne  do podejmowania  przez Radę Gminy 
prawomocnych uchwał. 

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów:

1.Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji.
2. Podjęcie uchwał w sprawach:
     a) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w 
        Rodzinie na lata 2012-2016,
    b) przyjęcia sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Celestynowie za rok
        2011,
    c) zatwierdzenia projektu (nr wniosku POKL.07.03.00-14-096/11) ,,Jeszcze raz dodać życia do lat – III
        edycja!”,
     d) uchwalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i
          placówkach, których organem prowadzącym jest Gmina Celestynów w roku 2012,
     e) ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola publiczne, punkty przedszkolne 
        i oddziały przedszkolne w szkołach Gminy Celestynów w czasie przekraczającym wymiar zajęć
        przeznaczony na realizację programu wychowania przedszkolnego uwzględniającego podstawę
         programową wychowania przedszkolnego,
    f)  w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół 
        niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. - Karta Nauczyciela, nauczycieli
         realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym tygodniowym
        obowiązkowym wymiarze godzin, pedagogów, psychologów, logopedów oraz zasad udzielania 
         i rozmiaru obniżek dyrektorom i wicedyrektorom oraz nauczycielom pełniącym inne stanowiska
        kierownicze, a także nauczycielom, którzy obowiązki kierownicze pełnią w zastępstwie nauczyciela,
         któremu powierzono stanowisko kierownicze w szkołach prowadzonych przez Gminę Celestynów,

               g)   wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2013 roku,
     h)  zasad udzielania dotacji celowych, trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji i sposobu jej 
         rozliczania z budżetu Gminy Celestynów dla spółek wodnych na bieżące utrzymanie wód i urządzeń 
         wodnych,
      i)  ,,Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie
         Gminy Celestynów w 2012 roku”,
     j) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 10 położonego w
         budynku wielorodzinnym w Starej Wsi przy ul.Fabrycznej 31,

                k) dokonania zmian w Uchwale Budżetowej na 2012 rok Gminy Celestynów,
               l) przyjęcia stanowiska Rady Gminy Celestynów w sprawie sporu Gminy Celestynów – Zakładu Budżetowego
                  Gospodarka Komunalna z Otwockim Przedsiębiorstwem Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Otwocku
                  dotyczącego opłat za odbiór ścieków z terenu Gminy Celestynów.
         3. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności między Sesjami.
         4.  Zapytania Radnych i udzielenie odpowiedzi na zapytania przez Wójta.
         5. Wnioski lub oświadczenia Radnych.
         6. Sprawy różne. 
         7. Przyjęcie protokołu z Sesji z dnia 28 lutego 2012 roku.
         8. Zamknięcie obrad.

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad w 
pkt 2., ppkt. Ł projektu uchwały w sprawie oddania w użyczenie na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej 
w skład zasobu Gminy Celestynów.



Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Porządek obrad po zmianie został przyjęty jednogłośnie.

Radny Łukasz Winiarski  wnioskował o 10 minut przerwy w celu zwołania Komisji Oświaty,  Kultury,  Zdrowia i 
Pomocy Społecznej  i  zaopiniowania  projektu uchwały w sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu Przeciwdziałania 
Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w  Rodzinie na lata 2012-2016.

Wniosek został przyjęty.

Ad.pkt 2., ppkt a)
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia  Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 
Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2012-2016.

Pani Barbara Markowska  powiedziała, że do zadań własnych gminy należy w szczególności tworzenie gminnego 
systemu  przeciwdziałania  przemocy  w  rodzinie,w  tym  m.in.:  opracowanie  i  realizacja  gminnego  programu 
przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie, prowadzenie poradnictwa i interwencji 
w zakresie przeciwdziałania przemocy w rodzinie, zapewnienie osobom dotkniętym przemocą w rodzinie miejsc w 
ośrodkach wsparcia,  tworzenie zespołów interdyscyplinarnych.  Realizacja powyższych zadań w gminie Celestynów 
prowadzona  będzie  w  oparciu  o  Gminny  Program  Przeciwdziałania  Przemocy  w  Rodzinie  oraz  Ochrony  Ofiar 
Przemocy w Rodzinie, którego celem ogólnym będzie zmniejszenie skali zjawiska przemocy, zwiększenie skuteczności 
działań interwencyjnych wobec osób stosujących przemoc w rodzinie oraz zapewnienie osobom dotkniętym przemocą 
w rodzinie miejsc w ośrodkach wsparcia. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Pomocy Społecznej Radny Łukasz Winiarski powiedział, 
że Komisja nie wypracowała stanowiska na temat omawianej uchwały, ponieważ pojawiły się kontrowersje odnośnie 
źródła finansowania na rok 2012 i wnioskowała o zdjęcie projektu uchwały z obrad Sesji oraz powtórne skierowanie 
pod obrady Komisji.

Wniosek Komisji został przyjęty jednogłośnie.

Ad.pkt 2., ppkt b)
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  sprawozdania  z  działalności  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w 
Celestynowie za rok 2011.

Pani  Barbara Markowska  powiedziała,  że zgodnie  z  art.  110  ust.9  ustawy z  dnia  12 marca  2004 r.  o  pomocy 
społecznej  Kierownik  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  składa  Radzie  Gminy  coroczne  sprawozdanie  z  działalności 
Ośrodka z wykonania zadań.

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Pomocy Społecznej Radny Łukasz Winiarski powiedział, 
że Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie 
przyjęcia sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Celestynowie za rok 2011.

Uchwała została podjęta jednogłośnie. (13 głosów za).

Ad.pkt 2., ppkt c).
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu (nr wniosku POKL.07.03.00-14-096/11) ,,Jeszcze raz dodać życia 
do lat – III edycja!”.

Pani Hanna Pawłowska  powiedziała,  że  Gminny Ośrodek Kultury w Celestynowie  w odpowiedzi  na konkurs nr 
1/POKL/7.3/2011 złożył wniosek o dofinansowanie projektu pt.  „Jeszcze raz dodać życia do lat-III  edycja!”,  który 
zakwalifikował się do dofinansowania z Programu Operacyjnego Kapitał  Ludzki.  Celem projektu jest  aktywizacja, 
reintegracja społeczna i zapobieganie wykluczeniu społecznemu 100 kobiet  i  25 mężczyzn powyżej 50 roku życia 
zamieszkujących wiejską Gminę Celestynów. Projekt będzie realizowany od dnia 1.05.2012 r. do dnia 31.12.2012 r. 
Mazowiecka  Jednostka  Wdrażania  Programów  Unijnych  orzekła,  że  projekt  został  dobrze  przygotowany  i  został 
wysoko oceniony przez członków Komisji (106 pkt /120 pkt). Zdaniem MJWPU projekt spełnia założenia konkursowe, 
jest ciekawy merytorycznie i bardzo efektywny w relacji nakład/rezultat.  Uchwała zatwierdzająca projekt do realizacji 
jest jednym z niezbędnych dokumentów wymaganych przez Mazowiecką Jednostkę Wdrażania Programów Unijnych 
dla zawarcia umowy o dofinansowanie projektu. Wartość projektu wynosi 50.000,00 zł. 



Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Pomocy Społecznej Radny Łukasz Winiarski powiedział, 
że Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie 
zatwierdzenia projektu (nr wniosku POKL.07.03.00-14-096/11) ,,Jeszcze raz dodać życia do lat – III edycja!”.

Uchwała została podjęta jednogłośnie. (13 głosów za).

Ad.pkt 2., ppkt d).
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  planu  dofinansowania  form  doskonalenia  zawodowego  nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach i  placówkach, których organem prowadzącym jest Gmina Celestynów w roku 2012.

Pani Olga Wileńska powiedziała, że art.70 a ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela  zobowiązuje organ 
prowadzący szkoły do opracowania na każdy rok budżetowy planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 
nauczycieli.  Uchwała była  konsultowana w środowisku oświatowym Gminy Celestynów oraz  uzyskała  pozytywną 
akceptację Związków Zawodowych.

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Pomocy Społecznej Radny Łukasz Winiarski powiedział, 
że Komisja zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką pozytywnie.

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie 
uchwalenia  planu  dofinansowania  form  doskonalenia  zawodowego  nauczycieli  zatrudnionych  w  szkołach  i 
placówkach, których organem prowadzącym jest Gmina Celestynów w roku 2012.

Uchwała została podjęta jednogłośnie. (13 głosów za).

Ad.pkt 2., ppkt e).
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola publiczne, punkty 
przedszkolne   i  oddziały  przedszkolne  w  szkołach  Gminy  Celestynów  w  czasie  przekraczającym  wymiar  zajęć 
przeznaczony  na  realizację  programu  wychowania  przedszkolnego  uwzględniającego  podstawę  programową 
wychowania przedszkolnego.

Pani Olga Wileńska powiedziała, że zgodnie z art. 14 ust. 5 i ust. 7 w zw. z art. 5c pkt 1, art. 6 ust.1 i ust. 4 ustawy z 
dnia  7 września 1991r. o systemie oświaty oraz art. 1 i 2 ustawy z dnia 5 sierpnia 2010r. o zmianie ustawy o systemie 
oświaty   -  opłaty  za  świadczenia  prowadzonych  przez  gminę  przedszkoli  publicznych  ustala  Rada  Gminy  z 
uwzględnieniem bezpłatnego nauczania i  wychowania w zakresie co najmniej podstawy programowej  wychowania 
przedszkolnego, na realizację której zgodnie z rozporządzeniem Ministra Edukacji Narodowej z dnia 23 maja 2001r. 
w sprawie ramowych statutów publicznego przedszkola oraz publicznych szkół  przeznacza się czas nie krótszy niż 5 
godzin  dziennie.  Zgodnie  z  tą  zasadą  opłaty  można  pobierać  za  konkretne  świadczenia  przekraczające  podstawę 
programową  wychowania  przedszkolnego,  a  wysokość  opłat  winna  odpowiadać  zakresowi  świadczeń,  z  których 
dziecko  korzysta. Pod  koniec  roku  2011  ustawodawca  doprecyzował  w  ustawie  o  systemie  oświaty  oddział 
przedszkolny  w szkole,  zapisem art.  6  ust  4,  który  jasno  precyzuje,  że  do  oddziału  przedszkolnego  w szkołach 
podstawowych  stosuje się  przepisy te  same co do przedszkoli  publicznych.  Tym samym organ  prowadzący ustala 
wysokość opłat za świadczenia, w czasie przekraczającym czas bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki.

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Pomocy Społecznej Radny Łukasz Winiarski powiedział, 
że Komisja zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką pozytywnie.

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie 
ustalenia  wysokości  opłat  za świadczenia udzielane przez przedszkola publiczne,  punkty przedszkolne  i  oddziały 
przedszkolne  w szkołach  Gminy Celestynów  w czasie  przekraczającym  wymiar  zajęć  przeznaczony na  realizację 
programu wychowania przedszkolnego uwzględniającego podstawę programową wychowania przedszkolnego.

Uchwała została podjęta. (12 głosów za, 1 wstrzymujący).

Ad.pkt 2., ppkt f)
Podjęcie  uchwały  w  sprawie   określenia  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  nauczycieli  szkół 
niewymienionych  w  art.  42  ust.  3  ustawy  z  dnia  26  stycznia  1982  r.  -  Karta  Nauczyciela,  nauczycieli 
realizujących  w  ramach  stosunku  pracy  obowiązki  określone  dla  stanowisk  o  różnym  tygodniowym 
obowiązkowym wymiarze godzin,  pedagogów, psychologów,  logopedów oraz zasad udzielania i  rozmiaru obniżek 
dyrektorom  i  wicedyrektorom  oraz  nauczycielom  pełniącym  inne  stanowiska  kierownicze,  a  także  nauczycielom, 
którzy  obowiązki  kierownicze  pełnią  w  zastępstwie  nauczyciela,  któremu  powierzono  stanowisko  kierownicze  w 
szkołach prowadzonych przez Gminę Celestynów.



Pani  Olga  Wileńska powiedziała,  że  do  Rady  Gminy należy  decyzja,  na  podstawie  art.  42  ust.  7  pkt  3  Karty 
Nauczyciela, o tygodniowym wymiarze godzin pedagogów, psychologów i logopedów, co potwierdził w uchwale  z 
dnia 21 marca 2012 r. Sąd Najwyższy. Obowiązkiem Gminy w ramach ustawowych kompetencji i obowiązków,  jest 
zapewnienie  dobrych  warunków  kształcenia,  wychowania  i  opieki  w  prowadzonych  przez  gminę  szkołach  i 
placówkach. Tym samym zwiększenie wymiaru pensum specjalistów, zgodnie z przepisami prawa, podyktowane jest 
koniecznością  zapewnienia  uczniom  pomocy  psychologiczno-pedagogicznej  odpowiednio  do  zdiagnozowanych 
potrzeb i pełniejszego ich zaspokojenia.

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Pomocy Społecznej Radny Łukasz Winiarski powiedział, 
że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie 
 określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół  niewymienionych w art. 42 ust. 3 
ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. - Karta Nauczyciela, nauczycieli  realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki 
określone  dla  stanowisk  o  różnym  tygodniowym  obowiązkowym  wymiarze  godzin,  pedagogów,  psychologów, 
logopedów oraz zasad udzielania i rozmiaru obniżek dyrektorom i wicedyrektorom oraz nauczycielom pełniącym inne 
stanowiska  kierownicze,  a  także  nauczycielom,  którzy  obowiązki  kierownicze  pełnią  w  zastępstwie  nauczyciela, 
któremu powierzono stanowisko kierownicze w szkołach prowadzonych przez Gminę Celestynów.

Uchwała została podjęta jednogłośnie. (13 głosów za).

Ad.pkt 2., ppkt g).
Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2013 roku.

Pan Dariusz Kołodziejczyk  powiedział,  że konieczność podjęcia uchwały wynika z ustawy o funduszu sołeckim. 
Zarówno wojewoda jak i doktryna wyrażają stanowisko, że uchwała w sprawie   wyrażenia zgody na wyodrębnienie 
funduszu sołeckiego powinna być podjęta.

Przewodniczący  Komisji  Finansów  i  Inwestycji  Paweł  Felczyk  powiedział,  że  Komisja  zaopiniowała  projekt 
uchwały pozytywnie.

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2013 roku.

Uchwała została podjęta jednogłośnie. (13 głosów za).

Ad.pkt 2., ppkt h).  
Podjęcie uchwały w sprawie  zasad udzielania dotacji celowych, trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji i 
sposobu jej  rozliczania z  budżetu Gminy Celestynów dla spółek wodnych  na bieżące  utrzymanie  wód i  urządzeń 
wodnych.

Pani Marta Klimek powiedziała, że w miesiącu wrześniu 2011 r. mieszkańcy sołectw Dyzin, Jatne, Glina  powołali 
spółki wodne, działającą na terenie sołectw. Zgodnie z art. 164 ust. 5a, 5b, 5c, 5d ustawy z dnia 18 lipca 2001 roku – 
Prawo wodne: Spółki wodne mogą korzystać z pomocy finansowej państwa udzielanej w formie dotacji podmiotowej z 
budżetu państwa przeznaczonej  na dofinansowanie działalności  bieżącej  w zakresie  realizacji  zadań związanych  z 
utrzymaniem wód i urządzeń wodnych, z wyłączeniem zadań, na realizację których została udzielona inna dotacja”. 
Spółki  wodne  mogą  korzystać  z  pomocy  finansowej  z  budżetów  jednostek  samorządu  terytorialnego  na  bieżące 
utrzymanie wód i urządzeń wodnych oraz na finansowanie lub dofinansowanie inwestycji.Spółki wodne działające na 
terenie  gminy  Celestynów  zwróciły  się  z  prośbą  o  zabezpieczenie  środków  finansowych  w  budżecie  Gminy 
Celestynów na rok 2012 r. 

Przewodniczący  Komisji  Finansów  i  Inwestycji  Paweł  Felczyk powiedział,  że  Komisja  zaopiniowała  projekt 
uchwały pozytywnie.

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie 
udzielania dotacji i sposobu jej rozliczania z budżetu Gminy Celestynów dla spółek wodnych na bieżące utrzymanie 
wód i urządzeń wodnych.

Uchwała została podjęta jednogłośnie. (13 głosów za).

Ad.pkt 2., ppkt i).  
Podjęcie uchwały w sprawie ,,Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 
na terenie  Gminy Celestynów w 2012 roku”.



Pan Marcin Kulesza powiedział, że przedstawiony projekt uchwały ma na celu realizację nowelizacji ustawy z dnia 
20 sierpnia 1997 r. o ochronie zwierząt, która weszła w życie z dniem 1 stycznia 2012 r. Nowelizacja rozszerzyła 
obowiązki  ciążące  na  Gminie  o  dodatkowe  czynności,  mieszczące  się  w  obrębie  zadań  własnych  Gminy 
wykonywanych na podstawie art. 11 ust. 1 i 11 a ustawy o ochronie zwierząt.  Projekt programu został przekazany do 
zaopiniowania  Powiatowemu  Lekarzowi  Weterynarii  w  Otwocku,  organizacjom  społecznym,  których  statutowym 
celem jest ochrona zwierząt oraz dzierżawcom lub zarządcom obwodów łowieckich, działających na terenie Gminy 
Celestynów.

Przewodniczący Komisji  Infrastruktury,  Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska Jacek Strzeżysz 
powiedział, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie 
,,Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na  terenie   Gminy 
Celestynów w 2012 roku”.

Uchwała została podjęta. (12 głosów za, 1 wstrzymujący).

Ad.pkt 2., ppkt j).  
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 10 
położonego w  budynku wielorodzinnym w Starej Wsi przy ul.Fabrycznej 31.

Pani Monika Prasuła powiedziała, że w dniu 21.02.2012 roku do Urzędu Gminy Celestynów wpłynął wniosek Pana 
Mariusza Gołębiowskiego, najemcy lokalu w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu Nr 10 wraz  z 
pomieszczeniami przynależnymi oraz udziałem w nieruchomości wspólnej, zbywanego na ich rzecz, położonego w 
Starej Wsi przy ulicy Fabrycznej 31. Na mocy art. 68 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997r. o gospodarce nieruchomościami 
Wójt Gminy może udzielić za zgodą Rady Gminy bonifikaty od ceny ustalonej zgodnie z art. 67 cytowanej ustawy, 
jeżeli  nieruchomość  zbywana  jest  w  trybie  bezprzetargowym,  między  innymi  na  cele  mieszkaniowe.Ponieważ 
udzielenie bonifikaty ma charakter indywidualny tj. w każdym przypadku zbycia nieruchomości (lokalowej) na rzecz 
konkretnego nabywcy, wnoszę o podjęcie uchwały w przedmiotowej sprawie.

Przewodniczący  Komisji  Finansów  i  Inwestycji  Paweł  Felczyk  powiedział,  że  Komisja  zaopiniowała  projekt 
uchwały pozytywnie.

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie 
wyrażenia  zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 10 położonego w  budynku 
wielorodzinnym w Starej Wsi przy ul.Fabrycznej 31.

Uchwała została podjęta. (8 głosów za, 5 wstrzymujących).

Ad.pkt 2., ppkt k).  
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Uchwale Budżetowej na 2012 rok Gminy Celestynów.

Pani  Agnieszka  Kurek powiedziała,  że   zwiększa  się  dochody  bieżące  budżetu  o  kwotę  25.018,00  zł  z  tytułu 
odprowadzonej  do  budżetu  Gminy  przez  jednostki  oświatowe  nadwyżki  środków  finansowych  pozostających  na 
wydzielonym rachunku dochodów na dzień 31.12.2011 roku, w tym: Szkoła Podstawowa w Celestynowie – 10.693,00 
zł,  Szkoła  Podstawowa  w  Starej  Wsi  –  5.128,00  zł,  Przedszkole  Samorządowe  w  Celestynowie  –  7.360,00  zł, 
Przedszkole Samorządowe w Starej Wsi – 1.837,00 zł. Zwiększa się wydatki bieżące w § 4300 o kwotę 50.000,00 zł z 
przeznaczeniem na  rozbiór  budynku  drewnianego  usytuowanego  na dz.  ew.  nr  882/4  przy ul.  Św.  Kazimierza  w 
Celestynowie (źródło finansowania – wolne środki). Zwiększa się wydatki bieżące o kwotę 80.000 zł z przeznaczeniem 
na  wykonanie  inwentaryzacji,  założenia  kartoteki  budynków  oraz  kartoteki  lokali  w  budynkach  wielolokalowych 
położonych w Starej Wsi, przy ul. Parkowej 1 i 2, Kolejowej 3 i 4, Fabrycznej 21. Zwiększa się wydatki bieżące w § 
4270 o kwotę 10.693,00 zł z przeznaczeniem na wykonanie prac remontowych w Szkole Podstawowej w Celestynowie 
(źródło finansowania  – zwiększone dochody);  Zwiększa  się  wydatki  majątkowe w § 6050 o kwotę  5.128,00 zł  z 
przeznaczeniem na zadanie inwestycyjne pn. „Przebudowa ogrodzenia przy Szkole Podstawowej w Starej Wsi” (źródło 
finansowania – zwiększone dochody). Zwiększa się wydatki bieżące w § 4210 o kwotę 1.837,00 zł z przeznaczeniem 
na  zakup materiałów i  wyposażenia  dla  przedszkola  w Starej  Wsi  (źródło  finansowania  –  zwiększone  dochody). 
Zwiększa się wydatki bieżące w § 4210 o kwotę 7.360,00 zł z przeznaczeniem na zakup materiałów i wyposażenia dla 
przedszkola w Celestynowie (źródło finansowania – zwiększone dochody). Zwiększa się wydatki majątkowe w § 6050 
o  kwotę  12.000,00  zł  z  przeznaczeniem  na  zadanie  inwestycyjne  pn.  „Projekt  oraz  dokumentacja  rozbudowy 
Przedszkola w Starej Wsi” (źródło finansowania – wolne środki); powyższe zadanie występowało w budżecie na 2011 
rok, umowa na wykonanie zadania została podpisana, ale nie została kasowo wykonana, gdyż faktura od wykonawcy 
wpłynęła do urzędu gminy 30.12.2011 r. i nie było możliwości jej zapłaty; powyższego zadania nie ujęto również w 



planie  wydatków niewygasających.  Zmniejsza  się  wydatki  bieżące  w § 4270 o kwotę  5.000,00  zł  i  zwiększa  się 
wydatki majątkowe w § 6060 o kwotę 5.000,00 zł z przeznaczeniem na zadanie inwestycyjne pn. „Zakup zmywarki dla 
Szkoły Podstawowej w Starej Wsi”, Zwiększa się wydatki bieżące w § 2360 o kwotę 20.000,00 zł oraz w § 4210 o 
kwotę  5.830,00 zł  z  przeznaczeniem na  dotacje  celowe na  finansowanie  lub dofinansowanie  zadań  zleconych  do 
realizacji organizacjom prowadzącym działalność pożytku publicznego oraz zakup materiałów i wyposażenia (źródło 
finansowania  –  wolne  środki);   Zgodnie  z  art.  18.2  ustawy z  dnia  26  października  1982 roku  o  wychowaniu  w 
trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi  dochody z opłat za zezwolenia wydane na podstawie art. 18 lub art. 18.1 
oraz dochody  z opłat określonych w art. 11.1  wykorzystywane będą na realizację gminnych programów profilaktyki i 
rozwiązywania problemów alkoholowych oraz Gminnych Programów, o których mowa w art. 10 ust. 2 ustawy z dnia 
29 lipca 2005 roku o przeciwdziałaniu narkomanii  i nie mogą być przeznaczone na inne cele. Wpływy z opłat za 
zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych w 2011r. wyniosły 98.741,27. Poniesione wydatki 72.911,22. Środki 
niewykorzystane- 25.830,05.

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że Komisja wnioskowała o zmniejszenie 
kwoty 50.000,00 zł  przeznaczonej  na rozbiór budynku drewnianego usytuowanego na dz. ew. nr 882/4 przy ul. Św. 
Kazimierza w Celestynowie do kwoty 10.000 zł oraz wnioskowała o zdjęcie kwoty 80.000 zł z przeznaczeniem na 
wykonanie  inwentaryzacji,  założenia  kartoteki  budynków  oraz  kartoteki  lokali  w  budynkach  wielolokalowych 
położonych w Starej  Wsi, przy ul. Parkowej 1 i 2, Kolejowej 3 i 4, Fabrycznej  21. Komisja zaopiniowała projekt 
uchwały ze zmianami pozytywnie.

Radny Leszek  Gąsiorowski  wnioskował,  aby wniosek  dotyczący   zdjęcia  kwoty 80.000  zł  z  przeznaczeniem na 
wykonanie  inwentaryzacji,  założenia  kartoteki  budynków  oraz  kartoteki  lokali  w  budynkach  wielolokalowych 
położonych w Starej Wsi, przy ul. Parkowej 1 i 2, Kolejowej 3 i 4, Fabrycznej 21 był głosowany oddzielnie.

Wniosek został przyjęty. (9 głosów za, 2 przeciw, 2 wstrzymujące).

Przewodniczący  Komisji  Finansów i  Inwestycji  Paweł  Felczyk wnioskował  w imieniu Komisji  o  zmniejszenie 
kwoty 50.000,00 zł  przeznaczonej  na rozbiór budynku drewnianego usytuowanego na dz. ew. nr 882/4 przy ul. Św. 
Kazimierza w Celestynowie do kwoty 10.000 zł.

Wniosek został przyjęty. (12 głosów za, 1 wstrzymujący).

Przewodniczący  Komisji  Finansów  i  Inwestycji  Paweł  Felczyk wnioskował  w  imieniu  Komisji  zdjęcie  kwoty 
80.000  zł  z  przeznaczeniem  na  wykonanie  inwentaryzacji,  założenia  kartoteki  budynków  oraz  kartoteki  lokali  w 
budynkach wielolokalowych położonych w Starej Wsi, przy ul. Parkowej 1 i 2, Kolejowej 3 i 4, Fabrycznej 21. w celu 
uregulowania  i  sprostowania  stanu  prawnego  lokali  a  także  zbycia  lokali.  Jednocześnie  zaznaczył,  że  Komisja 
wnioskowała  do  Wójta  o  rzetelne  przygotowanie  tego  zadania  i  wróci  do  tematu  po  otrzymaniu  niezbędnych 
informacji.

Wniosek został przyjęty. (10 głosów za, 2 przeciw, 1 wstrzymujący).

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie 
dokonania zmian w Uchwale Budżetowej na 2012 rok Gminy Celestynów.

Uchwała została podjęta. (10 głosów za, 3 wstrzymujących).

Ad.pkt 2., ppkt l).  
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska Rady Gminy Celestynów w sprawie sporu Gminy Celestynów – 
Zakładu Budżetowego Gospodarka Komunalna z Otwockim Przedsiębiorstwem Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w 
Otwocku dotyczącego opłat za odbiór ścieków z terenu Gminy Celestynów.

Przewodniczący Rady Mirosław Szyda powiedział, że pismem L.dz. DN /0511/3/12, z dnia 16.02.2012r.,  Dyrektor 
Gospodarki Komunalnej w Celestynowie - p. Lucyna Komorowska, obszernie i wyczerpująco opisując przedmiotową 
sprawę, zwraca się z prośbą  do Rady Gminy Celestynów o zajecie stanowiska odnośnie  sporu Gminy Celestynów - 
Zakładu Budżetowego Gospodarka Komunalna - z Otwockim Przedsiębiorstwem Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. 
w Otwocku, dotyczącego opłat za odbiór ścieków z terenu Gminy Celestynów.Mając na uwadze złożoność problemu, a 
przede wszystkim długotrwały impas w obustronnych stosunkach, pomiędzy wspomnianymi instytucjami, Rada Gminy, 
uwzględniając w/w prośbę, przedstawia niniejsze stanowisko.

Wiceprzewodniczący  Rady  Romuald  Ziętala odczytał  treść  stanowiska.  (stanowi  ono  załącznik  do  niniejszego 
protokołu).



Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie 
przyjęcia  stanowiska  Rady  Gminy  Celestynów  w  sprawie  sporu  Gminy  Celestynów  –  Zakładu  Budżetowego 
Gospodarka Komunalna z Otwockim Przedsiębiorstwem Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Otwocku dotyczącego 
opłat za odbiór ścieków z terenu Gminy Celestynów.

Uchwała została podjęta. (11 głosów za, 2 wstrzymujących).

Ad.pkt 2., ppkt ł).  
Podjęcie uchwały w sprawie oddania w użyczenie na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład zasobu 
Gminy Celestynów.

Pani  Anna  Michalska  powiedziała,  że  Urząd  Marszałkowski  Województwa  Mazowieckiego  w  Warszawie 
wystosował  pismo  do  Ochotniczej  Straży  Pożarnej  w  Dyzinie  w  sprawie  uzupełnienia  braków  we  wniosku  
o przyznanie pomocy w zakresie małych projektów w ramach działania 413 Wdrażanie lokalnych strategii rozwoju 
objętego  PROW  na  lata  2007-2013  na  zadanie  „Remont  
i  wyposażenie  mini  Domu  Kultury  w  Dyzinie”.  Jednym  z  wymaganych  dokumentów  jest  umowa  dzierżawy 
nieruchomości lub inna umowa potwierdzająca posiadanie zależne, zawarta na okres co najmniej 5 lat licząc od dnia 
przyznania  pomocy.  Podjęcie  przez  Radę  Gminy  Celestynów  uchwały  pozwoli  podpisać  umowę  użyczenia,  co 
umożliwi Ochotniczej Straży Pożarnej uzyskaniu pomocy publicznej na przedmiotowe zadanie. 

Przewodniczący  Komisji  Finansów  i  Inwestycji  Paweł  Felczyk powiedział,  że  Komisja  zaopiniowała  projekt 
uchwały pozytywnie.

Radny Paweł Felczyk wnioskował o wykreślenie pkt 2 w paragrafie 1. Pargraf 1 pkt 1 otrzymuje brzmienie:,, Wyraża 
się zgodę na oddanie w użyczenie na okres 6 lat, na rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej w Dyzinie części budynku 
znajdującego się na działce tj.:.”

Wniosek został przyjęty. (8 głosów za, 2 przeciw, 3 wstrzymujące).

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie 
 oddania w użyczenie na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów.

Uchwała została podjęta jednogłośnie. (13 głosów za).

Ad.pkt 3.
Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności między Sesjami.

Radny Łukasz Winiarski zapytał o powody wydania Zarządzenia Nr 26/2012, Zarządzenia Nr 29/2012 i Zarządzenia 
Nr 30/2012. (odpowiedź stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  Ogłoszono przetarg na stały dostęp do sieci 
internetu dla 110 stanowisk na okres 34 miesiące. Czy źródło finansowania jest w budżecie na 2012 rok.

Pani Skarbnik powiedziała, że przetarg dotyczy projektu:,,Internet szansą rozwoju Gminy Celestynów”. Ten projekt 
jest rozpisany na lata 2011-2014. W zeszłym roku zostały zapłacone wydatki  na kwotę około 383 tys  zł. (zostały 
zakupione  komputery).  W tym roku zostali  przeszkoleni  wszyscy  beneficjenci.  Przetarg  na  internet  jest  kolejnym 
etapem realizacji projektu.

Pan Dariusz Kołodziejczyk powiedział, że Zarządzenie Nr 26/2012 zostało wydane, ponieważ  zmieniono Regulamin 
Organizacyjny Urzędu i zostało zlikwidowane stanowisko pełnomocnika ds. rozwiązywania problemów społecznych  
a Referat Promocji i Informacji otrzymał zadania, które do tej pory wykonywał pełnomocnik.

Ad.pkt 4.
Zapytania Radnego Leszka Gąsiorowskiego:

1. Na jakie cele są przeznaczane przez Gospodarkę Komunalną pobierane stałe opłaty od każdego odbiorcy w kwocie 6 
zł? Mieszkańcy płacą za ścieki 12,56 zł, do OPWiKA ma być odprowadzana kwota 5,28 zł. Na jakie cele ma być  
przeznaczona kwota 7,28 zł?
2. W dniu 23.03.2012 r. były przerwy w dostawie wody. Dlaczego mieszkańcy nie zostali o tym powiadomieni?
3. Ile mieszkańcy Otwocka płacą za metr ścieków ?
4. Ile osób Dyrektor Gospodarki Komunalnej zatrudniła od 1 stycznia 2012 roku ?

Odpowiedzi:

4. Dyrektor Gospodarki Komunalnej  powiedziała,  że został zatrudniony jeden pracownik na umowę zlecenie na 



okres sześciu miesięcy.
3.  Dyrektor Gospodarki Komunalnej powiedziała, że kwota za metr ścieków w OPWiKA w Otwocku wynosi 5,28 
zł.
2.  Dyrektor Gospodarki Komunalnej powiedziała, że przerwa w dostawie wody była spowodowana awarią sieci.
1.  Dyrektor Gospodarki Komunalnej powiedziała, że kwota  7, 28 zł wynika z przekroczeń, ze zwiększonej ilości 
ścieków (30% do 40%). Ponadto sieć musi być na bieżąco eksploatowana. Sieć wodno-kanalizacyjna na terenie Gminy 
Celestynów jest inna niż na terenie Otwocka. Opłata abonamentowa wynika z rozporządzenia.

Zapytania Radnego Romualda Ziętala:

1. Poprosił Dyrektor Gospodaki Komunalnej o informowanie mieszkańców o planowanych płukaniach sieci wodno-
kanalizacyjnej.

Zapytania Radnego Łukasza Winiarskiego:

1. Co się dzieje w sprawie zatrudnienia nauczycieli w Szkole w Kątach ?
2.  Czy Radni  otrzymają  odpowiedź na  wniosek  Komisji  Oświaty  w sprawie  struktury  płacowej  i  zatrudnienia  w 
SPZOZ. Dyrektor SPZOZ złożył odpowiedź do Wójta w dwa dni po złożeniu wniosku?

Odpowiedzi:

2. Wójt powiedział, że sprawdzi do kogo zadekretował udzielenie odpowiedzi na wniosek Komisji Oświaty.
1. Pani Olga Wileńska powiedziała, że rozwiązaniem sytuacji było wystawienie przez Kąty noty księgowej dla Gminy 
Celestynów. Aczkolwiek pieniądze na dotacje dla przedszkoli niepublicznych nie są w Zakładzie Obsługi Szkół tylko 
w księgowości w Urzędzie Gminy. 
Pani Skarbnik powiedziała, że Gmina Kołbiel złożyła do Urzędu w Celestynowie notę obciążeniową. Następnie nota 
została odesłana wraz z pismem wyjaśniającym, że Gmina Celestynów nie może w tej formie, czyli zgodnie z ustawą o 
systemie oświaty dla przedszkoli niepublicznych, zapłacić za tą noty.  Przedszkole w Kątach jest publiczne. Jedyną 
możliwością dotowania tego punktu przedszkolnego jest forma porozumienia międzygminnego.

Zapytania Radnego Pawła Felczyka:

1. Poprosił o udzielenie odpowiedzi na piśmie dlaczego karpa w drodze w Ostrowie nie został usunięta. (odpowiedź 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu).
2.  Poprosił o udzielenie odpowiedzi na piśmie odnośnie odwodnienia drogi w Ostrowie (przy szrocie).(odpowiedź 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu).
3. Co się dzieje w sprawie wycinki drzewa, które wrasta w drogę w Ostrowie.
4.  W  zeszłym  tygodniu  odbyło  się  równanie  dróg  w  Ostrowie.  Zarówno  Rady  jak  i  sołtys  nie  zostali  o  tym 
powiadomieni.
5. Kto przygotowywał aktualizację harmonogramu odwodnienia i dlaczego jest nierzetelna.
6.  Poprosił  o  udzielenie  odpowiedzi  na  piśmie  czy  Komisja  może  mieć  wgląd  do  umów  i  innych  dokumentów 
zawartych przez Urząd Gminy.

Odpowiedzi:

4. Pani Mirosław Furczyński powiedział, że równanie dróg jest działaniem doraźnym. W tej chwili trwają konsultacje 
z sołtysami w sprawie identyfikacji najważniejszych problemów związanych z utrzymaniem dróg.
3. Pan Marcin Kulesza powiedział, że zajmie się sprawą wycinki drzewa w Ostrowie.

Zapytania Radnego Jacka Poplewskiego:

1. Kiedy będzie wreszcie wykonany projekt przebudowy ul. Pogorzelskiej w Dąbrówce?
2. Czy został poprawiony przepust na ul. Majowej przy ul.Pogorzelskiej?
3. Kiedy będą ropoczęte prace na ul.Pogorzelskiej i jakie prace będą wykonywane?
4. W świetle drogi na ul. Skośnej stoją cztery drzewa. Poprosił o wycięcie tych drzew.

Odpowiedzi:

4. Pan Marcin Kulesza  powiedział, że wniosek o wycinkę drzew został wysłany do zaopiniowania do Regionalnej 
Dyrekcji Ochrony Środowiska.
1. Pan Mirosław Furczyński powiedział, że 11 kwietnia odbędzie się spotkanie projektanta z mieszkańcami odnośnie 
konsultacji rozwiązań zastosowanych przy ul.Pogorzelskiej.



2.  Pan Mirosław Furczyński  powiedział,  że wizyta projektanta na ul.Majowej pozwoli na docelowe rozwiązanie 
problemu.

Zapytania Radnego Zbigniewa Konefał:

1. Na ostatniej Sesji została odrzucona propozycja odzyskiwania Vat-u. Czy Urząd będzie podejmował jeszcze jakieś 
działania w tym zakresie?

Odpowiedź:

Pan Skarbnik powiedziała, że w związku z tym, że nie byłoby innych zmian w WPF poprosiła Wójta, żeby na tej Sesji 
nie dokonywać zmian w WPF i wrócić do tematu po głębszej analizie. 

Zapytania Radnego Henryka Floriańczyka:

1. Czy to prawda, że jest rozważana decyzja o likwidacji punktu rehabilitacyjnego przy Ośrodku Zdrowia?
2. Kto zaproponował utworzenie na działce Pol-hotel ośrodka dla rehabilitacji dla zwierząt i z jakich środków będzie to 
finansowane?
3. Jakie były koszty zimowego utrzymania dróg na terenie gminy w sezonie 2011, 2012?
4. Kiedy Wójt powoła kompetentnego Zastępcę Wójta?
5. Kiedy sprawozdanie z działalności Wójta będzie bardziej szczegółowe.

Odpowiedzi:

1. Pani Ewa Adamska  powiedziała, że wpłynęła petycja od mieszkańców w sprawie nielikwidowania rehabilitacji. 
Rehabilitacja jako taka nie jest przewidziana do likwidacji. Dyrektora SPZOZ planuje ograniczenie rehabilitacji od 1 
czerwca 2012 roku o jedną godzinę. Rada Społeczna przy SPZOZ ma przeanalizować sprawozdanie finansowe SPZOZ 
i poszukać środków na rehabilitację.
2. Pan Marcin Kulesza powiedział, że był to jedynie pomysł bez propozycji finansowych.
3. Odpowiedź stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
4. Wójt powiedział,  że zatrudnienie  Zastępcy Wójta wiąże się  z  dużymi  kosztami,  ale  bierze  pod uwagę sugestie 
Radnego.

Zapytania Radnego Tadeusza Floriańczyka:

1.  Kiedy zostanie posprzątany teren w Pogorzeli przy ul.Głównej i ul.Sportowej i postawiona tablica informacyjna o 
zakazie wywożenia śmieci? Prośba o udzielenie odpowiedzi na piśmie.(Odpowiedź stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu).
2.  Kiedy  zostanie  naprawiony  przystanek  autobusowy  w  Pogorzeli.  Prośba  o  udzielenie  odpowiedzi  na  piśmie. 
(Odpowiedź stanowi załącznik do niniejszego protokołu).
3. Jak się przedstawia sprawa z funkcjonowaniem Punktu Przedszkolnego w Pogorzeli w okresie 2012-2013.

Odpowiedź:

3. Pani Olga Wileńska powiedziała, że jutro kończy się rekrutacja do przedszkoli. Będzie wiadomo ile jest złożonych 
podań oraz ile miejsc będzie brakowało. Na podstawie tych informacji będzie złożony wniosek do Rady o przesunięcie 
pieniędzy bądź otworzenie dodatkowego oddziału.

Zapytania Radnego Jacka Strzeżysza:

1. Mieszkańcy Celestynowa, którzy pojawili się na posiedzeniu Komisji  Infrastruktury, zauważyli, że tak wysokie ceny 
za ścieki mogą okazać się  nieakceptowalne dla niektórych mieszkańców i spowodują nielegalne  zrzucanie ścieków do 
kanalizacji. Na terenie Celestynowa większość starych  budynków posiada prywatne ujęcia wody. Nie ma problemu, 
żeby  uaktywnić  tamte  ujęcia,  nie  pobierać  czystej  wody  z  sieci  wodociągowej,  a  zrzucać  ścieki  do  kanalizacji 
sanitarnej. Czy Gospodarka Komunalna liczy się z  takim procederem? Czy ma narzędzia, żeby z nim walczyć?
2. Czy dofinansowanie z ,,Lidera” na targowisko w  Starej Wsi zostało już zaksięgowane w Urzędzie. Jeśli nie to kiedy 
będzie?
3. Czy będzie ciąg dalszy sprawy budowy tłoka na ul.Laskowskiej i kiedy?
4. Czy i kiedy będzie usunięty słup średniego napięcia na końcu ul.Wrzosowej?
5. Czy jest opracowana instrukcja dla mieszkańców ubiegających się o dofinansowanie do przydomowych oczyszczalni 
ścieków?
6.  Prośba o uzupełnienie  harmonogramu realizacji  inwestycji  w 2012 roku o kamienie milowe i  przybliżone  daty 
realizacji poszczególnych etapów inwestycji.



Odpowiedzi:

2. Pani Anna Michalska powiedziała, że dofinansowanie z ,,Lidera” nie wpłynęło i trudno powiedzieć kiedy wpłynie.
1.  Dyrektor  Gospodarki  Komunalnej  powiedziała,  że  inkasenci  otrzymali  zlecenie,  żeby  sprawdzali  wszystkie 
wodomierze,  czy  zmniejszyły  się  ilości  wody  pobieranej.  Sprawdzane  są  również  podejścia  pod  wodomierze. 
Planowana jest zmiana ustawy i w najbliższym czasie będzie obowiązek montażu wodomierzy na hydroforach i wtedy 
będzie wiadomo ile mieszkaniec zużył wody i czy ta woda stała się ściekiem.
3. Pan Mirosław Furczyński  powiedział, że na następną Sesję zostanie przygotowany wniosek odnośnie kanalizacji 
ciśnieniowej.
4.  Pan Mirosław Furczyński powiedział, że musi się zapoznać z tematem.
5.  Pani Anna Michalska powiedziała, że  w tym roku każdy mieszkaniec, który zgłosił się do Urzędu otrzymywał 
instrukcję gdzie, w jakim pokoju i jakie dokumenty ma załatwiać. 
6. Odpowiedź nie została udzielona.

Interpelacje Radnego Mirosława Szyda:

1. Wniosek z  Komisji  Infrastruktury:,,Przedstawienie  na Sesji  postępów w inwestycjach  związanych  z  rozbudową 
Szkoły”

Odpowiedź:

1. Pani Olga Wileńska powiedziała, że odnośnie inwestycji w Oświacie to: 1. rozbudowa przedszkola w Starej Wsi 
-jest informacja ze starostwa powiatowego, że w poniedziałek będzie wydana decyzja pozwalająca na rozbudowę tego 
przedszkola, jest dopracowywane upoważnienie dla Dyrektora Szkoły oraz została podpisana umowa na stonę bip, 
która  jest  w  trakcie  zakładania.  2.  szkoła  podstawowa  w Celestynowie  -  bip  jest  zamówiony,  upoważnienie  dla 
Dyrektora jest w trakcie realizacji, dzisiaj odbyło się spotkanie z architektem na temat konkursu na koncepcję, 3. zespół 
szkół w Celestynowie -  bip jest zamówiony, upoważnienie dla Dyrektora jest w trakcie realizacji.

Ad.pkt 5.
Wnioski lub oświadczenia Radnych.

Radny Henryk Floriańczyk wnioskował w związku z licznymi prośbami, które zgłaszał na komisjach i sesjach Rady 
Gminy dotyczących usczegółowienia sprawozdania z bieżącej działalności Pana Wójta między sesjami z okresu stanu 
kryzysowego na przełomie lipca ubiegłego roku i wydatków poniesionych przez Urząd Gminy, powtórnie wnoszę o 
załączanie do sprawozdań:- zakresu robót wynikających z umowy lub oferty,- szczegółowego rozpisania materiałów do 
wykonania określonych inwestycji i robót, szczegółowej specyfikacji z wyróżnieniem cen i wartości kupowanych przez 
UG  lub  wykonawcę  materiałów  przeznaczonych  na  remonty  lub  inwestycje  i  szczegółowych  kosztów  robocizny 
powierzonych zadań przez firmy je wykonujące. (odpowiedź stanowi załącznik do niniejszego protokołu).

Radny Jacek Poplewski  wnioskował o wypracowanie przez Urząd Gminy jednolitych zasad dotyczących udzielania 
bonifikat  dotyczących  nabywania  mieszkań,  budynków  i  gruntów.  (odpowiedź stanowi  załącznik  do  niniejszego 
protokołu).

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Radny Jacek  Poplewski wnioskował  o  przedstawienie  przez  Urząd Gminy w trybie  pilnym sposobu rozwiązania 
sprzedaży budynków położonych w Starej Wsi przy ul.Parkowej 1, 2, ul.Kolejowej 3 i 4, ul. Fabrycznej 21 z podaniem 
harmonogramu prac  i  wynikających  z  tego  kosztów uwzględniających  kompleksowe rozwiązanie  dotyczące  prawa 
własności do wyżej wymienionych budynków i przyległego terenu.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Radny Jacek  Poplewski wnioskował  o  wstrzymanie  wykonywania  projektu  ul.Pogorzelskiej  i  przeznaczenie  tych 
pieniędzy na konkretne prace  związane z poprawą jakości  tej  drogi.  (odpowiedź stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu).

Wniosek został przyjęty. 

Radny Łukasz Winiarski wnioskował o wyasygnowanie środków w budżecie gminy na ten rok lub w przyszłym roku 
na zakup i wdrożenie systemu elektronicznego obiegu dokumentów w Urzędzie Gminy.

Pan Dariusz Kołodziejczyk powiedział, że w Urzędzie Gminy Celestynów istnieje elektroniczny obieg dokumentów. 



Jest program Kancelaria. W uzupełnieniu zostanie jeszcze dokupiony skaner.

Radny Łukasz Winiarski wnioskował na podstawie paragrafu 28 pkt 7. o powołanie Komisji Sportu.

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że komisje  powołuje  się  w drodze  uchwały Rady i  poprosił  o  przygotowanie 
stosownego projektu uchwały w tej  sprawie.

Radny Jacek Strzeżysz wnioskował o zaaktualizowanie rejestru uchwał na bip-ie.

Pan Dariusz Kołodziejczyk powiedział, że rejestr uchwał na bip-ie zostanie zaaktualizowany.

Ad.pkt 6.
Sprawy różne.

Przewodniczący  Rady  zapytał  czy  istnieje  uchwała  Rady  Gminy  regulująca  zasady  korzystania  z  herbu  Gminy 
Celestynów.

Pan Dariusz Kołodziejczyk powiedział, że jutro zostanie to sprawdzone.

Ad.pkt 7.
Protokół z Sesji z dnia 28 lutego 2012 roku został przyjęty. (11 głosów za, 2 wstrzymujące).

Ad.pkt 8.
Zmknięcie obrad.

                                                                                                Przewodniczący Rady Gminy Celestynów

                                                                                                                    Mirosław Szyda 

Sporządziła: Katarzyna Świderska
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